
Referat til bestyrelsesmøde i Sottrupskov Landsbylaug d. 21.08.23 
Tilstede: Klaus, Pernille, Maja, Ebbe og Betta 
Fraværende: Gertrud, Anni, Gisela 
 

Punkt Dagsorden: Referat 

1 Nyt fra 

arbejdsgrupperne: 

1.a Shelter og 

bålplads 

1.b Fællesspisning 

med bankospil 

efterår 2023 

1.c Juletræstænding 

1.d Kajak vedligehold 

1.e Infrastruktur 

1.f 

Cykel/paddleboard 

pumpestation 

1.g Alternativ til 

grundlovsfest 

1.h Vinterbad og 

sauna 

1.i 

Brolaug/tømmerflåde 

arbejdsgruppe medlemmer  

Shelter/bålplads Dennis, Anders 
K.S. Torben, 
Chresten L. 

Intet nyt 

Brolaug John, Torben, 
Ronnie, Hauke, 
Klaus 

Gruppen holder deres 
første møde, når broen 
tages op ad vandet. Der skal 
arbejdes på at lave en 
formel aftale.  

Vinterbad og 
Sauna 

Gisela, Pernille, 
Stephi, Anni, 
Gertrud, Hauke, 
Ronnie, Litta og 
Lientje, Carsten 

Intet nyt. PN tjekker op på, 
hvem der indkalder. 

Alternativ til 
grundlovsfest 

Gisela, Pernille, 
Steen, Hanne, 
Gertrud 

Gruppen mødes i 
september 23. PN 
indkalder. 

Fællesspisning 
med banko i 
efteråret 23. 

Gisela, Hanne, 
Ebbe 

 Intet nyt.  

juletræstænding Conny B, John, 
Peter, Gisela 

Intet nyt.  

Kajakvedligehold John, Torben 
Gisela, Maja 

Kajakkerne blev 
forårsrengjort, en enkelt er 
repareret og græsset er 
blevet slået.  

Infrastruktur 

 

Ebbe Der er intet nyt. Ebbe 
efterlyser forslag til 
forbedringer, ønsker mm.  

Cykelpumpe 

 

Mie, Lauge og 
Pernille 

 Mie og Lauge har 
kontaktet Connie. De 
venter på svar.  

 

2 Samarbejde med 

Havørred Als om 

etablering af stenrev 

og udplantning af 

ålegræs ved 

Snogbækkens udløb 

- Mails med 

forklaring 

eftersendes. 

Betta har talt med Per Lorentsen formand fra Havørred Als og Skelde 
og Blans landsbylaug om et samarbejde med etableringen af et 
stenrev ved Snogbæk.  

Landmænd i området hjælper med at samle sten som skal kranes ud 
på 12 meters dybde. Efterfølgende skal ålegræs plantes. 



Ålegræsset hentes, hvor der er meget. Det plantes med et søm i 
havbunden også formerer det sig som skvalderkål. Havørreder fiskes 
med el og genudsættes i vandet.  

Sønderborg kommune ønsker ikke at deltage i projektet. 

Tilladelser er indhentet og Sottrupskov landbylaug støtter op om 
projektet ved at være medunderskrivere og hjælpe med at søge 
fonde, gøre reklame mm.  

3 Nyt fra kassereren Intet nyt 

4 Hjemmesiden Klaus skal have fat i koden til domænenavnet til sottrupskovs 
hjemmeside. Klaus kontakter Bo og sætter gang i at flytte domænet. 

5 Udviklingsplan PN laver et udkast. 

6 Evt. Vi skal have taget et nyt billede af bestyrelsen og have lavet et 
møderul.  

7:  Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag den 31. oktober kl. 19.00 ved Ebbe 

 


